
 

 
SCHRIFTELIJKE VRAGEN VAN RAADSLEDEN EX ARTIKEL 52 
TEN BEHOEVE VAN DE VRAGENRONDE VAN DE RAADSVERGADERING 
 
TE VERSTUREN AAN MAILADRES: griffie@bunnik.nl  
 

DATUM : 7 mei 2025 
FRACTIE : P21 
NAAM RAADSLID : Koen van Gulik 
ONDERWERP : Ravijnjaar 

 
VRAAG: Op de site van de VNG is te lezen dat ‘in het overhedenoverleg van 16 april het kabinet de zorgen 
van de gemeenten serieus heeft genomen, en dat er per saldo tot en met 2027 cumulatief Euro 3 miljard 
beschikbaar komt om onder andere de jeugdzorguitgaven te dekken en de terugval in het gemeentefonds 
vanaf 2026 deels te dempen’. Het lijkt erop, dat het Ravijnjaar wordt uitgesteld. Vandaar de volgende 
vragen. 

1. Wat zijn de consequenties voor de ombuigingen van onze gemeente in hun geheel? 
2. Worden de jeugdzorgkosten nu geheel gedekt?  
3. Welk deel van de ombuigingen kan nu deels gedempt worden?  
4. Welke bedrag wil het College nu besparen? 

 

 

 

 

 
 
 
ANTWOORD COLLEGE 
 

VOLSTAAN WORDT MET HET MONDELINGE ANTWOORD VAN HET COLLEGE TIJDENS  
DE RAADSVERGADERING. 

mailto:griffiebunnik@bunnik.nl

